

# Lumii app Privacy Policy

This Privacy Policy applies to the Lumii app (hereinafter referred to as "this application") provided by Wagii Technology LLC. This application is specifically designed to control the Lumii All-in-one multi – functional lamp via Bluetooth connection. Users can create pattern light effects within the application, control the light effects of external light strips, and use customization and ambient light control functions. We understand the importance of protecting your privacy and the following details how we collect, use, share and protect your personal information.

## I. Information We Collect

1. Device Information: When you use this application to connect to the Lumii All-in-one multi – functional lamp or external light strips, we will collect your device's Bluetooth information to enable pairing and connection between devices. This information is only used to ensure the normal connection and functionality of the devices.
2. Usage Information: We will record the pattern light effects you create and the customized light control settings within this application. This information helps us provide you with more personalized services and improve the application's functions.

## II. How We Use the Collected Information

1. Realize Application Functions: Use the device information to complete the Bluetooth connection, ensuring that you can control the lamps normally. Present the light effects you created or customized according to the usage information.
2. Service Improvement: Analyze your usage habits and preferences to improve the application functions, optimize the user experience, and provide you with more suitable light control services.

## III. Information Sharing

We will not sell, rent or share your personal information with third parties, unless:

1. Obtain Your Explicit Consent: We will obtain your explicit authorization before sharing.
2. Legal Requirements: In cases where it is required by legal procedures, government departments, or to protect our legitimate rights and interests.

## IV. Information Protection

We adopt reasonable security measures to protect your personal information from unauthorized access, use or disclosure. However, please note that despite our efforts to ensure data security, due to the openness of the Internet, there may still be certain risks.

## V. Your Rights

1. Access and Correction: You have the right to access and correct your personal information in this application.
2. Deletion: Under circumstances compliant with laws, you can request us to delete your personal information.

## VI. Policy Changes

We may change this Privacy Policy according to business development or legal requirements. The changed policy will be announced in a prominent position within the application and notified to you when appropriate.

Please read this Privacy Policy carefully. Using this application means that you agree that we collect, use and protect your personal information in accordance with this policy. If you have any questions, please contact us.

## Lumii app 隐私政策

本隐私政策适用于由Wagii Technology LLC提供的 Lumii app（以下简称“本应用”）。本应用专门用于通过蓝牙连接控制 Lumii All-in-one 多功能灯，用户可在应用内创建图案灯效、控制外部灯带灯效，并使用定制和氛围灯控功能。我们深知保护您的隐私至关重要，以下将详细说明我们如何收集、使用、共享和保护您的个人信息。

### 一、我们收集的信息

1. 设备信息：当您使用本应用连接 Lumii All-in-one 多功能灯或外部灯带时，我们会收集您的设备蓝牙信息，以便实现设备间的配对与连接。此信息仅用于确保设备的正常连接和功能实现。
2. 使用信息：我们会记录您在本应用内创建的图案灯效、定制的灯控设置等使用信息。这些信息有助于我们为您提供更个性化的服务，并改进应用功能。

### 二、我们如何使用收集的信息

1. 实现应用功能：使用设备信息完成蓝牙连接，确保您能正常控制灯具。依据使用信息，为您呈现您所创建或定制的灯效。

2. 服务改进：分析您的使用习惯和偏好，以改进应用功能、优化用户体验，为您提供更符合需求的灯控服务。

## 三、信息共享

我们不会将您的个人信息出售、出租或分享给第三方，除非：

1. 获得您的明确同意：在共享前，我们会获得您的明确授权。
2. 法律要求：根据法律程序、政府部门要求或为保护我们的合法权益而必须共享的情况。

## 四、信息保护

我们采取合理的安全措施来保护您的个人信息，防止未经授权的访问、使用或泄露。然而，请注意，尽管我们努力保障数据安全，但由于互联网的开放性，仍可能存在一定风险。

## 五、您的权利

1. 访问与更正：您有权访问和更正您在本应用中的个人信息。
2. 删除：在符合法律规定的情况下，您可以要求我们删除您的个人信息。

## 六、政策变更

我们可能会根据业务发展或法律要求对本隐私政策进行变更。变更后的政策将在应用内显著位置公布，并在适当的时候通知您。

请仔细阅读本隐私政策，使用本应用即表示您同意我们按照本政策收集、使用和保护您的个人信息。如有任何疑问，请联系我们。